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Рассматривается творчество английского этолога и эволюциониста Ричарда Докинза как пример 
научного мышления в дискурсе дополнительности и одновременно как пример невозможности создания 
продуктивного гомогенного языка описания в познании. Проблема дополнительности рассматривается 
автором с точки зрения онтологии сознания как проблема языка описания и проблема познающего 
субъекта. В связи с онтологическим статусом дополнительности подчеркивается  важность ее 
вхождения в исследовательскую стратегию науки. 
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D.V. Konstantinov 
The danger of homogeneous language of description: 

about the question of the role of addition principle in the sociobiological investigation 
 

It is revealed the creative work of the English etologist and evolutionist Richard Dokins as the example of 
scientific thinking within the discourse of addition and at the same time as an example of the impossibility to create 
the productive homogeneous language of cognition description. The problem of addition is revealed by the author 
from the viewpoint of consciousness ontology as the problem of description language and the problem of cognitive 
subject. Due to the ontological status of addition the importance of its involvement into the science strategy is 
revealed. 
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